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Abstract (en)
The double-faced knitwear, especially for leisure garments, of the invention, has one face whose surface is in a first material, preferably pure cotton
or cotton mixture, and the other face whose surface is in a second material, preferably pure wool or wool mixture. It is obtained on at least three
feeders (1, 2, 3), two feeders (1, 2) by knitting of the English-rib type using a yarn (4) of the first material and a second yarn (5) of the second
material, and one feeder (3) by knitting of the Jersey type using a third yarn (6) having the first material at least on the surface. This third yarn (6)
may especially be an elastic yarn, for example an elastomeric yarn wrapped with a covering in the first material. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le tricot double face, notamment pour vêtement de loisir, de l'invention, a une face dont la surface est dans une première matière de préférence
du coton en pur ou en mélange, et l'autre face dont la surface est dans une seconde matière de préférence de la laine en pur ou en mélange. Il est
obtenu sur au moins trois chutes (1, 2, 3), deux chutes (1,2) par un tricotage type côte anglaise à partir d'un fil (4) de la première matière et d'un
deuxième fil (5) de la seconde matière et une chute (3) par un tricotage type jersey à partir d'un troisième fil (6) ayant la première matière au moins
en surface. Ce troisième fil (6) peut notamment être un fil élastique, par exemple en ce qu'il comporte un fil élastomère guipé avec une couverture
dans la première matière. <IMAGE>
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